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ACTUEEL ALV VEB

VERSLAG ALV VEB

Honderd jaar, 
en verder….

DE VEB BELEGT 
PRUDENT 

EN VRIJWEL 
UITSLUITEND 

IN ETF’S, 
MAAR ZELFS 
DIE ZORGDEN 

VOOR EEN 
RENDEMENT 

VAN 
MEERDERE 
MILJOENEN

Lang niet elke vereni-
ging haalt de honderd 
jaar. En zeker niet in 
blakende gezondheid. 

VEB-directeur Gerben Everts 
stond op de jaarvergadering van 
de VEB in de Utrechtse Jaar-
beurs dan ook uitgebreid stil bij 
de viering van het eeuwfeest op 
8 maart 2024: “Velen van u wa-
ren bij ons jubileum in maart dit 
jaar, ons 100-jarig bestaan. Daar 
kijken we bijzonder positief op 
terug. Het was inhoudelijk zeer 
boeiend. En anders heeft u de 
prachtige jubileumbundel wel 
ontvangen.”

In zijn inleiding ging Everts 
verder in op de activiteiten van 
de vereniging: “De VEB staat er 
goed voor. We zijn volop in het 
nieuws. Onze scherpe meningen 
en analyses worden gewaardeerd. 
Maar ook over duurzaamheid, 
inflatie, inkoop eigen aandelen, 
crypto assets en finfluencers 
hebben we het publiek bereikt. 
U bent de VEB vast op tv, radio 
en in de krant tegengekomen. En 
dat blijven we graag doen, als de 
stem van Nederlandse beleggers. 
We laten ons niet de les lezen, 
zijn niet vatbaar voor powerplay 
en beschermen beleggers waar 
het maar kan. Niet alleen bij Ajax 
en Shell, zoals recent, maar in 
alle 70 ava’s waar de VEB ook dit 
jaar namens de Nederlandse aan-

deelhouders bij aanwezig was. En 
het seizoen is nog niet voorbij.”

JAARCIJFERS 
Vervolgens ging adjunct-di-
recteur Errol Keyner in op de 
jaarcijfers van 2023 en de begro-
ting voor dit jaar. Hij kondigde 
direct aan dat er eigenlijk weinig 
spannends te melden was. De 
vereniging staat er financieel ge-
zien namelijk uitstekend voor. De 
contributie-opbrengsten waren 
- door een dalend aantal leden - 4 
procent lager dan die van 2022; 
ze zullen in 2024 stabiel blijven 
dankzij de contributieverhoging 
die op de ALV van vorig jaar was 
besloten. Daarnaast was 2023 
een uitstekend jaar wat betreft 
de beleggingen. De VEB belegt 
prudent en vrijwel uitsluitend in 
etf’s, maar zelfs die zorgden voor 
een rendement van meerdere 
miljoenen. Wat betreft de kosten 
waren er in 2023 geen vreemde 
overschrijdingen en dat zorgde 
voor een ruim batig saldo over 
2023.

Over de begroting van 2024 
merkte Keyner het volgende op: 
“De opbrengst van de beleggin-
gen begroten we niet, maar het is 
zeker mogelijk om in een jaar aan 
dividend en koerswinst een paar 
miljoen euro binnen te halen. De 
contributies nemen ieder jaar af, 
maar door de opbrengst van de 

Met een opkomst van een kleine honderd bezoekers was de algemene 
ledenvergadering (ALV) van de VEB weer druk bezocht. Alle stempunten 
zijn unaniem aangenomen*. Een overzicht van de belangrijkste onderwerpen 
die ter tafel kwamen.

beleggingen hebben we daarover 
op financieel gebied eigenlijk geen 
zorgen. Omdat we de beleggings-
baten niet begroten, staat het 
saldo van baten en lasten officieel 
geraamd op een stevig verlies in 
2024. Maar als er geen rare dingen 
gebeuren, stevenen we nu af op 
break-even.”

Dat break-evenpunt heeft 
onder andere te maken met de 
beleggingsopbrengsten, maar ook 
met een andere bron van inkom-
sten. Keyner: “In maart 2024 heb-
ben we de schikking met Imtech 
gesloten. Naast het bedrag dat 
vrijkomt voor de leden, is er ook 
een gedeelte gereserveerd voor de 
VEB zelf. Dat bedrag zorgt ervoor 
dat operationele tekorten kunnen 
worden aangevuld en draagt bij 
aan een verdere versterking van 


